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Nyt fra udviklingsgruppen 
Vi mødtes i tirsdags 
Vi skriver denne gang om vores virksomheder i Bur - de får selvfølgelig alle en plads i vores nye 
udviklingsplan for Bur 
De er så vigtige for vores landsby. 
Beskrivelse af Vemb skole og Idom skole kommer også med, da de to skoler er de mest anvendte, 
for børn i Bur og der er skolebus dertil. 
Næste gang vil vi beskrive, hvad vi kunne ønske os på en evt. stor Hansens plads. - Her er vi oppe i 
fugleperspektiv igen og laver strategier ud fra de ønsker der er kommet fra jer. 
Inge 
 
I morgen kl 16.00 rider kæpheste pigerne igen - der er plads til flere. 
tag selv din kæphest med. 
Voksne er jo også nysgerrige, så hvis I har lyst, er det muligt at komme og kigge på og få en snak 
imens pigerne rider. 
Det er også muligt at prøve min kæphest 
vi ses 
 


